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Abstract (en)
[origin: US5593050A] PCT No. PCT/EP93/03153 Sec. 371 Date Dec. 28, 1994 Sec. 102(e) Date Dec. 28, 1994 PCT Filed Nov. 11, 1993 PCT
Pub. No. WO94/11292 PCT Pub. Date May 26, 1994The invention relates to a bridge crane and more particularly ship's bridge crane, comprising a
bridge, which has two transverse bearers extending parallel to one another and constituting a track for the travelling crane and folding lateral parts,
respectively pivoted at the ends of the bearers, for the selective extension of the track. In accordance with the invention the lateral parts are able to
be folded from a position, in which they are in alignment with the transverse bearers, through 90 DEG into their inactive position, in which tips thereof
are directed towards the respectively other transverse bearer.

Abstract (fr)
L'invention concerne un pont-grue (10), notamment un pont-grue de bateau, qui comprend un pont présentant deux supports transversaux (18, 20)
paralleles qui constituent la voie de roulage d'une grue roulante. Des piéces latérales (22, 24, 26, 28) permettant de prolonger la voie de roulage
sont articulées aux extrémités des supports transversaux et peuvent pivoter. Selon l'invention, les pieces latérales (22, 24, 26, 28) peuvent étre
déplacées de 90° pour passer de la position dans laquelle elles sont en alignement avec les supports transversaux, a leur position de repos, dans
laquelle leurs extrémités pointues (42, 44, 46, 48) sont orientées vers les autres supports transversaux.
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